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Schriftelijke vragen ‘Het Huys van de 21e eeuw’    

8-3-2023 

Geacht college, 

De jongerengemeenteraad kwam in 2018 met een initiatief voor een multifunctionele 
ontmoetingsplek in Park21 genaamd het ´Huys van de 21e eeuw´.  Verschillende 
groepen inwoners kunnen in dit Huys samenkomen en recreëren. Het plan omvat dan 
ook vier pijlers: ontmoeten, recreëren, samenwerken en verbinden.  

Op 28 juni 2018 is door de gemeenteraad unaniem een motie aangenomen om met 
vertegenwoordigers van de jongerengemeenteraad over het Huys in gesprek te gaan en 
onderzoek te doen naar de uitvoerbaarheid van de wensen en faciliteiten van de 
jongerengemeenteraad. Uit de voorjaarsrapportages Park21 van 2017-2018 en 2018-
2019 blijkt dat er geen budget is voor dit plan. Daarom zou gekeken zou worden naar 
waar aansluiting gevonden kon worden met bestaande initatieven. In de volgende 
voortgangsrapportages is er niks over het Huys opgenomen.  

Tijdens de sessie over het bestemmingsplan en de milieueffectrapportage Park21 op 23 
februari 2023 meldde Wethouder Sedee dat het initiatief momenteel stilligt omdat de 
jongeren die destijds in de jongerengemeenteraad zaten, dat nu niet meer zitten. 
Bovendien gaf de wethouder aan dat, zij met de voorzitter van de jongerengemeenteraad 
gesproken heeft over hoe reëel het is ‘om te verwachten dat 's avonds om 20.00, 21.00 
uur oudere mensen naar PARK21 komen, naar het HUYS van de 21e eeuw en de 
jongeren ook, om bijvoorbeeld met elkaar een potje te klaverjassen?' Maar dat is dan wel 
de wens. De vraag is: hoe reëel is dat en moeten we daar dan voor in het park een HUYS 
van de 21e eeuw maken?’  

De fractie van D66 vindt het van groot belang dat actief uitvoering gegeven wordt aan 
de wensen van de jongerengemeenteraad, ook wanneer een initiatief niet in één 
generatie jongeren kan worden gerealiseerd. De jongerengemeenteraad is immers in het 
leven geroepen om gevraagd en ongevraagd advies te geven aan de gemeenteraad.   

Daarom stellen wij graag de volgende vragen: 

1. Waar kunnen wij de resultaten van het onderzoek vinden waar de gemeenteraad 
in de unaniem aangenomen motie om verzocht heeft? 

2. Wat is de reden om vanaf voortgangsrapportage Park21 2019-2020 niks meer 
op te nemen over het Huys van de 21e eeuw? 

3. In hoeverre ziet het college dat het niet uitvoeren van initatieven van de 
jongerengemeenteraad een demotiverende werking kan hebben op de 
jongerengemeenteraad en op alle Haarlemmermeerse jongeren?   

4. Is het college het met de fractie van D66 eens dat het gewenst is om actief achter 
initatieven van de jongerengemeenteraad aan te gaan? Zo ja, is het college bereid 
om proactief op zoek te gaan naar mogelijkheden om het Huys te realiseren? 
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5. Is het college het met de fractie van D66 eens dat het, wanneer het niet lukt om 
een initiatief van de jongerengemeenteraad te implementeren vanwege 
praktische of budgettaire redenen, het belangrijk is om hierover open te 
communiceren en de jongerengemeenteraad haalbare alternatieven voor te 
stellen? Zo ja, waarom is dat in dit geval niet gebeurd? 

Namens D66 Haarlemmermeer,  

Demi van der Veldt  

 


